
                                  P R O T O K Ó Ł  Nr  

 
z posiedzenia Zarządu Osiedla Komorów, które odbyło się w dniu 9 listopada 2007  
w Szkole Podstawowej   w Komorowie 
 
Obecni:  
W. Asiński, K. Czarnocki, , M. Dobraczyńska-Kozarska, B. Obłąkowski ,  
Z. Kowalewicz, M. Połowicz, G. Pieścik-Bojarska,  
Gość: p. M.Jeżewski 
 
 

                                               Porządek dzienny 

 
1. Omówienie spraw związanych ze Studium zagospodarowania przestrzennego 
2. Budżet 
3. Wolne wnioski 
 
Ad.1 
W dyskusji zabierali glos: P. Asiński,  p. Obłąkowski,  i inni członkowie Zarządu. Stwierdzono, 
że należy dokonać analizy prawnej terenu przy ul. Kasztanowej.  Poproszono p. Obłąkowskiego o 
przygotowanie pisma z prośbą o  powołanie eksperta w tej dziedzinie, skierowanego do Wójta g. 
Michałowice. 
 
 
Ad.2. 
Przewodniczący p. W. Asiński zaproponował zagospodarowanie budżetu Zarządu na r. 2007 
opiewającego na sumę 9.000 zł w następujący sposób: 
 
2000 zł – przeznaczyć dla Koła Emerytów 
2000 zł -      „                dla dzieci w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Komorowie 
3000 zł -      „                remont domu Szymona 
1500 zł -      „                na choinkę dla gminy Komorów 
  500 zł -      „                 na materiały biurowe 
 
Ad.3. 
Pan Z. Kowalewicz zaoferował odpowiednio wysoką choinkę ze swojej posesji. 
Przejął skrzynkę e-mailową Zarządu. 
 
Pan M. Połowicz zaproponował załatwienie stojaka do choinki. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokolant: 
G.Pieścik-Bojarska                                                           
                                                                                            
                       


